
PROr!,Xdr. Nr V/201s

z sesJi Rady Gdtdy Rybro odbyt€i w drlu 16 ksietda 2Ol5 r.
w Sali osP w Rybnte pod Przewoddctw€m

Patra Ardrzeja Xornacki€go - Ptzewodnlczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady rczpoczato o godz. 10:00, zakoAczono o godz.I4:OO

Stan osobowy Rady - 15 Radnych.

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

l.Pan Tomasz wagzynowski w6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka Sekretarz Gminy
3.Pani Barbara Chyrzyiska - Z-ca Skarbnika Gminy
4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca Pm$TIy
s.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodniczqca Rady Powiatu Dzialdowskiego
6.Pan Janusz Kaczmarek - Radny Powiatu Dzialdowskiego
7.Pan Bogdan Kopafski Radny Powiatu Dzialdowskiego
S.Radni Warmiilsko-Mazurskiej Izby Rolniczej

._ g.Soltysi - lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu,
10. Mieszkancy

Ad.l i 2 Otwarcle se3ji i stwi€rdzeDie Prawomocao6ci obrad.
Obrady V sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz- 10:00 Pan Andrzej Kornacki
Przewodniczacy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastapnie stwierdzil, Ze po
sprawdzeniu listy obecnosci, na sali znajduj4 sig wszyscy Radni.

Ad,3. Ustrlente porzqdku obrad.

Pozadek obrad:
1. Otwarcie sesjl.
2. Stwierdze e prawotoocno6ci obrad.
3. Ustelenle porzqdku obrad.
4. Przyj€cie ptotokolu z IV sesji Rady Gmitty Rybno-
5. Sprasozdade W6jta Gminy z audytu.
6.Poqjecle uchwal w nastepujqcych sptawach:
llzmiany Wielotetniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2Ol5 2O2O,
2lzmian u budzei re Gminy Rybno na 20I5 rok,
3jzmranl uchwaly w sprawre ustalenia wysokosci i zasad przyznawania zryczaltowanej diety
miesigcznej dla wicepzewodnicz4cego Rady Gminy Rybno,
4lzasad przJznawania i wysokosci diet mdnych,
slokreslenia zasad przyznawania diet soltysom,
6)ustanowienia tytulu ,,Honorowt Obywatel Gminy Rybno',
Tlzatwierdzel.rra rocznego sprawozdania flnansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego
Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie za 2014 rok,
Slzatwierdzenia roczi:ego sprawozdania Iinansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Rybnie
za 2074 rok.
?.Wohe snioskl I zapytania.
8.zaok[lecie obrad.

Przewod'Jicz4cy przedstawil porzedek obrad, kierujsc zapytanie o propozycjQ zmi'any
porzedku obrad.
Wnioski o zmiane porzadku obrad sesji wnie6li:

Radny - Paa Bogdan wantowskt
- jako pkt 6 - pzedstawienie informacji ze spotkania zalozycielskiego Spolecznego Komitetu
Rozbudowy Zespolu Szkdl w Rybnie.



wiecej wniosk6w w sprawie zmiany porz4dku obrud nie wniesiono.

Rady - Pan Ptotr Rydel zwr6cil sie z pytaniem: ,,czy istnieje mozliwosd zapisu kto, z imienia
i nazwiska glosowal za uchwala, ieby na przyklad za 4 lata nie bylo wqtpliwosci "

Radca prawry - Pan zbtgni€w DtzFtek ,,zgodnie z ustawq o samorzadzie gminnym,
glosowanie jest jawne, odb).!va sia przez podniesienie reki. To o czym wspomnial Pan Radny
jest glosowaniem imiennym. Glosowanie imienne - ustawa o samorz4dzie gminnym
p%widuje taki typ glosowania, aJe szczeA6ly tego glosowania musz4 zostaa okrc6lone w
statucie gminy. Zawsze Wm ga powolania komisji skmtacyjnej, liczenia glos6w itd.
Dotychczasowa pmktyka i przrpisy prawa nie wlmagaja przy glosowaniu zlryklym
odnotowl ,vai jeszcze, kto glosowal ,,za', ,,przeciw", bo jest to element innego typu
glosowania. Przy glosowaniu jawnym wszyscy widza wprost kto jest ,,2a", ,,przeciw',
,,wstr4/mal sif ' od gloso$ania ,

Nastepnie Pan Andrzej Komacki Pzewodniczacy Rady poddal pod glosowanie zglasz€ne
wnioski:

- wniosek Radnego - Pana Bogdana Wantowskiego w sprawie przedstawienie informacji ze
spotkania zaloiicielskiego Spolecznego Komitetu Rozbudowy Zespolu Szk6l w Rybnie.

Rada cEirly w glosowadu Jawdym na ustawovy sklad Rady 15 Radtrych w obecnoicl
15 Radrych. JedoogloSnie 15 glosami:
- ,,za'- lo,
-,,przecl - o
-,,wstzymrrJqcych Ble" - 5
przyjela wnlosek v sprawle prredstawienie tnformacji z€ spotkarda zaloiyctebktcgo

Spolccznego Komltetu Rozbudorry zeapolu Szk6l w Rybnie.

Nastepnie Pan Andrzej Kornacki - Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porzadek
obmd:

Rada Gmtny w glosolrarlu Jaw|lym na ustawowy stlad Rady 15 Radnych t obecno€cl
15 Radnych glosami:

-',,p"r."i",'- O
- ,,tpstrzyEujqcych 6le" - O
przyJele potzqdeL obrad v sesjt Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji, stlvierdzeniu
prawomocnosci obrad i przedstawieniu porzadku obrad jest nastqpuj4cy:

4. Przyjecie protokolu z Iv sesji Rady Gtniry Ryblto.
5. Sprawozdanle w6jte Gmi'ly z audytu.
6.Ptz edstavrienie informacjt ze spotka a zeloiclelsklego Spolecztr€go Xomltetu
Rozbudoey Zespolu Szk6l w Rybni€ przez Pana Bogdena Wantowakiego.
T.PodJecie ucbwal w nastepujacych Bprawach:
1)zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2OI5-2O2O,
2)zmian w budzecie Gminy Rybno na 2015 rok,
3)zmiany uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci i zasad przyzDawania zryczaltowanej diety
miesiacznej dla Wicepzewodniczqcego Rady Gminy Rybno,
 lzasad przyzll'awaltria i wysokosci diet mdnych,
s)okreslenia zasad przyznawania diet sottysom,
6)ustanowienia tytulu ,,Honoro[y Obywatel Gminy Rybno",
Tlzatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzi€lnego Publicznego Gminnego
Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie za 2014 rok,
Slzatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Rybnie
za 2O\4 rok.
S.wolne wrloskl t tapytania.



g.zamknleclc obrad.

Ad.4. PrryJecle protokolu z IV s€sJt Rady GEtny Rybno,

Przewodniczacy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z IV s€sji
Rady Gminy.
Uwag do protokolu nie wniesiono. Par Andrz,ej Kornacki - Przewodniczqcy Rady poddal pod
grosowanie protok6l z IV sesji Rady Gminy:
Rade Gmtay w glo3owedu Jssnym na u3tewowy slled Rady 15 Radrych w obecnoccl
15 Radnych, doraEi:
- 15 - ,,za',
- o -,,przcclwo
- O - ,,w3trzlrmqlqcych Bl€"
protot6l z IV 3esjt Rady Gmtury przyJela.

Ad.s. Sprewordade W6Jte Gmlny , audjrtu.

Prezentacja o]'nik6w z audytu stanowi zalacznik do prctokolu.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusja. Glos w dyskusji zabl€li:
Redny - Pa! Plotr Rydcl ,,Panie W6jcie, jeZeli ma Pan wiadomosci o rzeczach, kt6re
kwalifikuj4 sie jako kryminary, to czy Pan jako osoba publiczna zawiadomil organy 6cig€nia?
- ile kola lowieckie placa za ui.ytkowanie naszych p6l?
- wspomnial Pan, Ze Rada ma kontrolowa6 aby byty w6jt czy Pan nie nadu2ywali mozliwosci
brania pieniedzy za urlop. Z tego audltu lrynika, 2e to nie radni zawinili tylko Sejm dlatego,
ije ustawodawstwo, kt6re bylemu W6jtowi i Panu na to pozwala. Chcialbym uslysze6, czy
takie pismo zostalo do Sejmu wyslane. To Sejm pozwala na takie,,buble'. Byloby dobrze,
aby takie pismo zostalo $yslane, aby ten ,,bubel zostal naprawiony"
- czy my, jako Radni mamy swoje biurc? Czy bedAeray mieli zap€wnione swoje miejsce, bo
jeieli mamy pelni6 waine funkcje w Cminie, to nie mozemy mie6 pomieszczenia ad hoc.
- chcialbym uslyszei, ktojest autorem tych wszystkich uchwal. Jakie zespoly braly udzial w
przygotowaniu tych uchwal?"

W6Jt GDltry - Pan ToDasz WegrzyDowsLt ,jezeli chodzi o biuro, to jest sala
konferencyjna do dyspozycji Radnych. Co do urlop6w, to nie musz€ wnosii do Sejmu
zadnego pisma o zmian9 ustawy. Wasciwie nie ma z tym problemu w skali kraju. Jeste6my
rekordzistami w skali kraju dzicki bylemu w6jtowi, jezeli cho&i o wzi€cie pieniAdzy z
niewykorzyst€nie urlopu. Na drugim miejscu byl Ma-rsz€lek Podkarpacia. To sq jednostkowe
przypadki, kt6re nie maja wpb.wu na funkcjonowanie pafistwa.
Jezcli chodzi o kolo lowieckie, to audyt nie analizrwal tej sprawy, to sa ustary wyiszego
rzadu, my do tego nia nie mamy. Jedynie co moi€ W6jt to akceptacja planu lowieckiego na
dany rok. Weryfikowalismy to z Radym Przewodniczacym curgielewiczem, Radnymi Izb
Rolniczych. Radni Panowie Gurgielewicz, Mederski i Radna Pani Wysocka oraz Radd lzb
Rolniczych zadekliarowali sie nieodplatnie pom6c rolrrikom w negocjacjach o odszkodowanie.
Co do informacji o pEestepstwach, to prosze sip nie ma.rtwi6, umie zatroszczy6 sie o wlasne
b€zpieczeistwo. 'Iylko zawsze mysle, aby Gmina nie stracila, abysmy nie musief oddawaa
pieniedzy za inwestycje unijne i aby nie straci6 przez 5 lat prawa brania pieniedzy unijnych.
Co do pieniadzy za dzier,tawe p6l przez kola lowieckie, nie wiem ile ta kwota wynosi, ale se to
niewielkie pieniadze. "

Radtty - Part Plotr Cutgtelewlczt ,, mysle, ze ta projekcja to byla tylko czastka aportu z
audytu. Cz ten audyt w calosci zostanie upubliczniony?"

W6Jt GDtny - Pan ToDasz Wegrzynowsti ,,audyt w calosci nie moZe zosta6
upubliczniony, pol]iewai zawiera dane wrazliwe. JeZeli ujawnilbym je to doszloby do r62nych
sytuacji, gdybysmy opisali kto? Co? Kiedy? Z imienia i nazwiska. Tak nie morna, ten audyt
mial uporzqdkowa6 pelrne rzeczy. Co nam to da, 2e jeden pEedsiebiorca pokl6ci sie z
drugim. Jer€li chodzi o Pana &ialalnosa-wiadomo, kto przez 12 lat Sq.iadczyl uslugi
geodezyjne. Wiem, ie nie jest Pan wla6cicielem f1rmy, Ze wlascicielem jest kto inny. Wiemy



jakie byly stawki. Mam wchodzi6 w szczeg6ly? Mam m6wi6 kto i ile zarobil, kt6ry Radny
meble sprzedawal, a kto nie sprzedawal, 2e jeszcze nie naprawil niekt6rych mebli?"

Radry - Pan Ptotr Curglelewtct: ,,ta sama firma audytorska przeprowadz€la audyt w
Dqbr6wnie i caly audytjest podany do publicznej wiadomosci."

Radca ptavny - Pan Zbtgntew Dtzystek ,,ponad miesi4c temu jeden z mieszkaiic6w
Gminy wnioskowat o udostspnienie audytu. Analizowalem ten wniosek. Ten mieszkaniec
otrzymal obszern4 odpowiedz. Jest ozecznictwo s4dowe na ten temat, kt6re jest do6i
jednolite. Raport z audytu nie jest informacje publiczna. Sh:ry informacjom wewnetrznym
urz€du. Z audytu inne czynno6ci sa jawne ale nie audyt. Wedlug orzecznictwa sadu to
dokument wewnptrzny, kt6ry sluiry informacji urz€du. To nie jest dokument, kt6ry wpb'wa
na zewnptrzne stosunki Gminy. To ,je W6jt Gminy Dabr6wno upublicznil ten raport, to jego
uprawnienie, a nie obowiazek. Z tego prawa skorzystal. Dokument ten co do zasad nie jest
informacj4 publicznq.

Radtry - Palr Plotr Gurglelewlcz: ,iest nowe orzeczenie Trybunalu Konstytucyjnego w tej
kwestii."

Radca preway - Pan zbigni€w Dtzystek: ,,oEecznictwo Trybunalu Konstytucyjnego nie
wpll"lva wstecz w sensie negowania caleSo orzecznict\r,a, kt6re funkcjonuje na ten temat. Na
pewno rzuca nowe Swiatlo na kwestie zwiqzane z materialami uzyskanymi i wytworzonymi w
trakcie audytu."

Radny - Pad Plotr Rydel ,, jeieli Pan W6jt m6wi, Ze s4 rzecq tajne, kt6re nie moga by6
ujawnione, to chcialbym wiedzie6 kto byl obecny przy tych dokumentach. Czy byly obecne
osoby nie zatrudnione w Urzedzie w momencie kiedy byty na stole i byty ogladane?
Chyba lepiej byloby gdyby Pan W6jt w og6le nie ujawnial, Podajac nam tylko c7&6t
informacji ujawnil Pan tylko to co chcial.'

W6jt Gmt|ry - Pan Tomasz Wegrzyrowskl: ,,audyt znam ja i Pani Sekrctarz. Jezeli chodzi o
praca PaJJ z audytu, to zaprxzaly na rozmowe pracownik6w, dostawc6w w celu udzielenia
wf,jasnien, z kt6rych sporzldzane byty notatki. Jest oczywistym, Ze pelnq odpowiedzialnosi
za Gmine ponosi W6jt i w razie jego nieobecnosci SekretaP. Te osoby ponosza
odpowiedzialnosi w sensie formalnym. Nieprawidlowosci, kt6re zostaly stwierdzone,
wynikaly z zaniedbari, kt6re popEedni W6jt razefi z Sekretarzem tolerowali. Z tego powodu

'ryniklo duzo strat dla nas i czasto dziwnych decyzji. W tej chwili macie pelny dostsp do tego
co sie dzieje. Twozycie prawo. Sciagamy soltys6w, kt6zy maj4 coraz wiqcej zadari. Dlatego
chce, aby mieli po 40021 diety. Na przyklad Pan Soltys z Rybna ostatnio odbierala wodociqg,
bo bez jego podpisu nie zaplacilibysmy rachunku. Chodzi o to, ze byl obecny przy odbioze."

Radoy - PaD Ptotr Rydet ,jezeli dowiaduje sie, ze soltys odbieta wodociqg....'

wlceprzewodnlczqcy Rady - Paa Darlusz Tara: ,,nie odbieral jako osoba merytoryczna ale
jako gospodarz miejscowosci przez kt6ra wodociag przebiega."

Wiecej pytan nie wniesiono.

Ad,6.Przedstawlenie informacjt ze spotkada zaloiycielski€go Spoleczaego KoEltetu
Rozbudowy Zespolu Szk6l w Rybtde przez Pana Bogda[a wantoqtsLlego.

Radny - Patr Bogda! Watrtowskl poinformowal, 2e dnia 10 kwietnia br. odbylo sie w
Zespole Szk6l w Rybnie spotkanie zalo2ycielskie Spolecznego Komitetu Rozbudowy Szkoty w
Rybnie. Niniejsza inicjatwva zwiazana jest z potflebami lokalowymi szkoly. Wskazal, D
potrzeba rozbudowy istniala od dawna, zas do realizacji plan6w nigdy nie doszlo. w wyniku
wi€lu rozm6w powstal nowy projekt, kt6ry przewiduje dobudowq pionu i zwieksza ilosi sal
Iekcyjnych. Projekt zaklada r6wnie2 budowe drugiej klatki schodowej majqcej poprawi6
bezpieczeistwo podczas przemieszczania sie uczni6w- Zachecil obecnych soltysow o
poparcie inicjatywy poprzez przekazanie czesci Srodk6w z funduszu soleckiego



Ad.T,Podjecte uchtal w Daatepujqcych spraeach:
llzmlanv wleloletniei Pro€nozy Fip'alrsowel Gmlav Rvbno na lata 2015_2O2O

Przewodniczqcy Rady poprosil o wyja6nienia Pania Barbare Chyrzyfskq - Z-ce Skarbnik
Ominy-
Pani Barbara Chyrzynska wskazala iz:
w dniu 16 kwietnia 2015 roku dokonano zmiany dochod6w i wydatk6w
2015 roku.

Dochody
Dochody Gminy Rybno w roku 2olszwieksza siq o kwote 223 447,OO zl
i po zmianie synosz4 23 747 2O5,4O zl.

trtydatki
Wydatki Gminy Rybno w roku 2olszwieksza sia o kwote 223 4a7,OO zl
i po zmianie wynosza 25 207 7O5,4Ozl.

Przycbody
Przychody nie ulegty zmianie i wynosza 2 494 9oo,oo zl,

- kredyt w wysokosci 750 000,O0 zl.
inne i6dla (wolne Srodki)nie ulegly zmianie i wynoszq 1 744 900,00 zlotych.

Rozchody
Rozchody nie ulegly zmianie i lLynosz4l O34 4OO,oo zl,
w tyml
- splata pozyczekz wFoS w wysokosci 359 400,00 zl,
- splata kredyt6w w wysoko6ci675 000,00 zI.

Flaaaaowani€ dellcjrtu I przeznaczenie |'adwylikl
Defictt budzetu w uysoko6ci 1 460 500,00 zl omz planowana splata rat kredyt6w i poitycTak
w irysokosci 1034 400,00 zl zostanie pokryta pzychodami z innych Zr6del (wolnych
6rodk6w) w wysokosci | 744 9OO,OO zI oftz kredytu w $ysokosci 750 000,00 zl.

Kwota dlugu
Kwota wykazana jako dlug na koniec 2015 roku jest wynikiem dzialania: dlug
z poprzedniego roku + zaciagany dlug w 2015 roku - splata dlugu w 2015 roku W pozycji
tej nie uwzgladnia sig dlugu zwiazk6w do kt6rych nalezy gmina.

wprowadzono kredyt w wysokosci 750 000,00 21.

Planowana kwota dlugu na koniec 2015 rcku wynosi 3 725 163,2lzlorych.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly, w kt6rej Slos
zabrali:

Radny - Parr Piotr Kamiisli: " w rodziale 75075 "Promocja 
jednostek samorzqdu

terytorialnego" zwiaksza sie plan wydatk6w bieZacych w wysokosci 28 330,00 zl na
'!,lynagrodzenia bezosobowe, pochodne od wynagrodzef, zakup material6w i wlposaZenia
omz zakup uslug pozostalych, o jakie wfna$odzenia chodzi ijakich material6w?"

Paat Barbrra Chyrzyfska wyjasnila dotycz! rrn6w zlecer.ia \\I zakresie promocji gminy,
pz€z wykonanie np. poczt6wek, koszy wiklinowych i innych rzeczy.

Radry - Pan Plotr Rydel: ,,kto w Gminie badzie odpowiedzialny za te gadiEty?"

Padl Barbara Chyrzy:iLska wskazala, 2e osob4 odpowiedzialna za takie zam6wieniajest Pani
Sekretarz."



Wiecej pytai nie wniesiono. Przewodniczacy Rady zamknal dyskusjg. Po odczytaniu pmjektu
uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gmltry w glosowa u JawnJrrn lta ustawowy 6kled Rady 15 Radnych w obccroscl
15 Rrdnych, JedEoglo6nle gloaaml:
- LE - "ze"'- o - ,,prz€clw"
- O - ,,wstflymujqcych sle"
podjela uchwale Nt vl42l|S s sptawle zmlany w zdtany wteloletDtej PtogEozy
Ftnansowej Gminy Rybro na lata 2015-2O2O,
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2lzmtan w budiecle Gmlnv Rvbno na 2015 rok

Prewodniczacy Rady poprosil o wyjasnienia Paniq Barbare Chyrzyfskq - Z ce Skarbnik
Gminy.
Pani Barbara Chyrzynska wskazala iz:

W dniu 16 kwietnia 2015 roku wprowadza sie zmianynastepujaco:

Dzlel 75O Admintstracja publiczna
yl rozd ale 75075 "Promocja 

jednostek samopqdu terytorialnego" zwieksza sia plan
wydatk6w biei.qcych w wysokosci 28 330,00 zl na wynagrodzenia bezosobowe, pochodne
od wynagrodzeri, zakup material6w i wyposazenia omz zakup uslug pozostatych.

tt'l rozdziale "Pozostala dzialalnos6" zmniejsza sie \q/datki biez.ace w wysokosci 25 235,00 21.

Dzlal 756 Dochody od os6b prawnych, od os6b fizycznych t od lnnych Jednostek
nleposla&jqcych oeobovo6ct prawneJ oraz wydatki zwiqzaae z lch poboreE.

Zmniejsza sie dochody biez4ce w wysoko6ci 190 000,00 zl z tytillr wplr'\ 
^r 

z podatku
od nieruchomosci od os6b prawnych i os6b fizycznych.

Dzial 8O1 Oswtata i wychowani€
Zwieksza siq dochody bieiace z najmu w Szkole Podstawowej w Rybnie w wysoko6ci
5OO ,OO zl z przeznaczeniem na zakup material6w i \ryposaienia.

Dokonuje sie pomniejsz€nia wydatk6w bist4cych w wysoko6ci 233 095,0O zl.

Dzial 852 Pomoc spoleczla
Zwipksza sie dochody i wydatki biezTce na podstawie Decyzji wojewody Warmifsko -
Mazurskiego Nr FK 36/2015 z dnia 8 kwietnia 2015 roku w wysokosci 792,00 zl
z przeznaczefiiern na qyplats zryczaltowanych dodatk6w energetycznych z.a ll L:wartal 2015

Dzial 9OO Gospodarkr komuDalDa I ocbrona Srodoslska
Zwieksza sia wydatki o k:wote 40.000, dotacja celowa na dofinansowanie koszt6w
realiacji inwestycji i zakup6w inwestycyjnych samorzqdowych zaklad6w budzetowych
- zaknp vrz4dze'li.a wysokocisnieniowego do czyszczenia kanalizacji dla Gminnego
Samorzadowego Zakladu Gospodarki Komunalnej w Rybnie.

Nastepnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusja nad prcjektem uchwaly, w ktdrcj glos
zabre]il
Radny - Par Ptotr Rydel: ,,mam pytanie do koleg6w Radnych, mamy zrobia zak\p
s€rnochodu za 40 tys. Wmcaj4c do tego, co Pan Wantowski powiedzial, dla mnie najwigksza
promocjq jest szkola, kt6ra jest na Swieczniku naszego wojew6dztwa. Irkkq rqkq wydajemy
prawie 30 tys. na promocjg, teraz dajemy 40 tys. na urzadzenie. Czy ktos zrobil analize, jak
cz€sto takie urzqdzenie jest \rykozystywane? Mam pytanie do Kolegi Darka Tary, kt6ry jest
naszym reprezentantem w ,,Dzialdowszcrftnie", czy byla taka dyskusja aby taLie urzadzenie



bylo dla kilku Gmin? Czy nie lepszym jest wsp6lpraca z innymi Gminami na zakup takiego
urzqdr,enia . w waszych rekach jest glosowanie, czy dajemy pieniadze na szkola, czy damy
nast€pne 100 tys. na samoch6d, kt6ry wyjedzie raz w roku "

qllceppewodniczqcy Rady - Pan Datius, Tara: ,iezeli chodzi o ,,Dzialdows .zyz&" to
temat o uzt&vaniu wspdlnego samochodu nie byl poruszany. Obiecujs, 2e \a naibliiszynl
posiedzeniu Zarzadu przedstawie tq sprawe a nastQpnie poinformujQ Pana o stanowisku
Zapad\."

Radny - Pan Plotr Kamtiski: ,, nawiqzujac do wypowie&i poprzednika, rzecz]'wi6cie tak
jak kolega powiedzial jeden wyjazd w roku, nie sta6 nas na to''.

wic€pzewodliczqcy Rady - Pan Dadusz Tata: ,,rrwaitaln, 2e na takich rzeczach nie
powinnismy oszczedzai."

Radny - Patr Bogdan wantowski: ,,na przyklad samoch6d z Jeglii wyjechal do I zdatzenla,
Koszelewy ra2,. Nie celowy wedlug mnie jest utrzymFvanie tych jednostek."

W6Jt Gmlny - Pan ToDtasz qlegtzynowskl: ,,obcialem $ydatki na strai, przechodzimy na
kierunek aktfvnosci samych stm-tak6w i szukania pieniedzy na zewnqtrz."

Radny - Pa! Bogden Waatowskli ,, czy za 4oty.kupimy samoch6d do jazdy czy o
remontu"?

W6Jt Gminy - Pan Todasz Wegrzyaowskl ,,bedzie to no\iy spzat, to urz4dzenie musi byi
kupione w obecnym stani€ naszych rur, pomp. Nowy sprz€t b€dziemy kupowa6 w drodz€
przetargowej z wlasnym zasilaniem."

Wiqcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamknal dyskusja. Po odczytaniu projektu
uchwaly poddal go pod glosowame.

Rada Gmhy w glosowardu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obectroiicl
15 Radlych gloaami:
-9 -,,a ",
- 4 - ,,przeclw"
- 2 - ,wstrzymujqcych 3i8"
podjela uchwale Nr V/43/15 w apnwle zmla! w budi:ecie Gmlny Rybrto tla 2Ol5 rok.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

3lzmianv uchwalv w sDtawle ustaleola wrasoLoicl I zasad przvznawa[la zrvczaltosa[Gl
dlety miesieczrel dla Wceptzewodnlczacego Radv G|rlny Rybno

Przewodniczecy Rady poprosil o wyjasnienia w6jta Cminy.
W6Jt GEiDy - Per! Totoasz Wegrzyaolp6ll : ,,mys]€, ie tak powinno by6, 2e soltysi
otrzymuja diete w wysokosci 4OOz1, radni 6OOzl z teeo wzgIedu, ie od Rady oczekuje duZej
aktlnvnoSci.
Nastepnie otwozyl dyskusje nad projektem uchwaty.
rytan nie wniesiono.
Pz€wodniczacy Rady po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada c|riry w glosowantu jaw'ly'n na ustal'owy sklad Rady 15 Radnycb w obccno6cl
15 Radnych, glosaml:
- LO - ,,2^",
-2 - 

"przecls'- 3 - ,,w8tzymujqcych ste"
podjela uchsale Nr v/44l15 w sprawle zrrla|ty uchsaly w sprawie uatalenla wysokoscl
I zasad przyznawarrla zryczaftowanej dtety miesl€czreJ dla sliceprzcwodnlczqccgo
Rady Cmhy Rybno.



Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

4lzasad przvzlawatria I wvsoko3cl dlet tadnych

Pzewodniczqcy Rady poprosil o wyja6nienia W6jta Gminy.
W6Jt Cmlny - Pan Tomasz &grzynowskt wyja6ni}, Ze w pr4padku pzewodniczacych
komisji dieta ma wynosid 40%

Nastepnie otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Pytan nie wniesiono.
Przewodniczacy Rady po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie

Rede Gatny w glosowaalu Jawnym na usta!/owy sklad Rady 15 Radnych w obecnoscl
15 Radnych, glo3ami:

- 3 - ,,przectw"
- 1 - ,,wstrzymujqcych 3le"
podjela ucbwalg Nr v/45/15 w sptawle zasad przyztrawania I wysokoScl dlet tadnych.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Slokre6l€nia rasad przvzrawarria diet soltv8om

Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusja nad projektem uchwaty.
GIos w dyskusji zabnli:
Raday - Pan Piot! Rydel: ,,uwdzafi, 2e kwota 40021 tytulem diety dla soltys6w jest
nieadekwatna do ilosci obowiazk6w uykonywanych przez soltys6w. Chcialbym, aby w
Urqdzie byla dostepna osoba, kt6ra bgdzie wspierad soltys6w pod wzglgdem formalnym w
realizacji funduszu soleckiego."

W6jt Gmtny - Par Tomasz trIggrzynowski: ,jezeli chodzi o pracownik6w to s4 juZ
Wznaczo\e osoby do pomocy. Jedna z tych os6b bedzie zajmowala sis obslug4 wniosk6w
pod wzglgdem formalnym a druga ksiegowym. Natomiast, co do \iysokosci diety, w chwili
obecnej nie mozemy da6 wiacej, bo nas po prostu nie staa."

Wiceptzewodniczqcy Redy Gmfuly-Pan Dariusz Tata:,, zgadzam siq z moimi
przedm6wcami ale mysla, ie soltysi mogq r6w'lie2 liczyt na wsparcie i pomoc ze strony
Radnych.'

Soltys wsl Gronowo-Pan Miroslaw Meiykowskl: ,,mam pytanie doradcy prawnego, co do
uchwaly, S 2 n]owi, 2e za ileobecnos6 soltysa na sesji dieta ulega obni2eniu. Czy przyigcre
uchwaly w tej formie bedzie zgodne z ustawa o samoEadzie gminnym chodzi o to, Z€ soltys
ma przywilej uczestniczenia w sesji a nie ma obowiqzku."

w6jt Gmhy - Ps|r Tomasz Wegrzyrowskl: ,,analizowalem te sprawe, dyskutowalismy na
ten temat r6wnieZ z radnymi. Rzeczywiscie jest tak, jak Pan m6wi, czyli nie ma obowiazku
udzialu soltys6w w sesji. Ale jak bedziecie pracowai jak was tu nie bedzie? Jak was
zachecii? Do tej pory mieli6my ten zapis o potrqcaniu diety i biuro nadzoru prawnego przy
Wojewodzie nie zakwestionowalo nam tego. Dalej bgde trzymal si€ tej wersji. Jak zamierzacie
pracowa6 przy funduszu soleckim? Przynajmniej raz w miesi4cu taka narada z wymiana
informacji jest konieczna.'

Soltys wsi crorrowo-Pa'r Mlroslaw M€tykoeekt: ,,popieram, 2e soltysi po{,inni brai udzial
w sesji, ale czemu stanowid prawo lamiac to pmwo."

w6Jt Gmtty - Pa|r Tomasz wegrzyrowski. , zaznaczylem, ze biuro legislacyjne wojewody
nie zakwestionowalo nam tego. Rozmawialem z dyrcktorem tego biura powledzial i:e
uchwala przejdzie w tej formie."



Radca prawDy-Pan zblgnles Drzystek,, powolujac sia na zapis w statucre dotycz4ceSo

obowiazku uczestniczenia solrysa w sesji. Jesli kto6 ma obowi4zek uczestniczyd w pmcach

czegoa za co dostaje diete, czy jakiekolwiek wynagrodzenie, to jak go nie ma to trzeba
wp;wadzii mechanizmy potrqcania. Ale Pan soltys przedstawil problem. Przygotowujemy
si; do uchwaly o zmianie statutu. Te klvestie zostana uporz4dkowane. Na dzieli dzisiejszy
mamy zapis w statucie jaki mamy i jego automatyczna konsekwencja jest koniecznose
wprowadzenia mechanizmu Potr4cania.

Przewodntcrqcy Rrdy Gmiay - Paa Aldtzei Kornacli: ,,r6wniez uwariam' ie kwota diety
soltys6w jest zbyt niska w stosunku do wykon]'wanych przez fiich zadai. Niestety sytuacja
finansowa Gminy daje nam tylko taka mozliwosi."

wigcej pytan nie wniesiono:

Prz€wodnicz4cy Rady zamknel dyskusje nad projektem uchwaly. Po odcrytaniu projektu
uchwaty poddal go pod glosowanie.

Rada Gmhy w glososaliu Jawnym na ustawowy Bklad Rady 15 Radnych w obecoo6cl
15 Radaych, glo3ami:
- 15 - -',a",
- O - ,,prz€ciw"
- O - ,,wstrzymul4cych 3ie'
podjela uchwele Nr V/46l 15 w sprawie okre6leda zasad Przyznawatrla diet soltysoto'
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

6lustenowienia tvtulu ..Horotowv Obvqratel Gmltrv Rvboo"

Przewodniczacy Rady poprosil o wyjasnienia W6jta Gminy.
W6Jt GEiDy - Pan To'trasz Wegrzynowsll wyjasnil, ze tytulem ,,Honorowego Obl'lvatela. "
bqdq honorowane osoby zaslu2one dla Gminy Rybno.
Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusja nad projektem uchwaly.

Wobec bmLu pytaft zamknal dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie,

Reda GElny w glosowanlu Jaw[ym na ustawowy stlad Redy 15 Radnych w obecnoicl
15 Radnych, glosami:
- lS -,,2a",
- O - ,,prreciw"
-O - ,,wstrzymqjqcych ste"
podjela uchwale Nt Vl4TlLS tr' sprawte ustarowlenla tlrtulu ,,goDotowy Obysetel
cDritry Rybno"
Uch\aala stanowi zalq.znik do protokol,.

Tlzatwierdzenia rocznego 3prawozdatla flnansowe€o Samodzleloe{o Publlczneqo
cmlnreqo zatledu Opiekl Zdrowotnei w Rvbnle za 2Ot 4 rct

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Wobec bmLu pytan zamkn4l dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal 8o pod

Rrda Cmtly w glosowanlu Jawnym rra ustawowy stlad Rady 15 Radrych w obecDo6cl
15 Rsdrych, glo$Dri:
- !5 - 

"ze" '- O - ,,przeclw"
-O - ,,wstrzyrnd4cych 3i€"



po4iela uchwale Nt V/4al15 a sprawl€ ,atwle"dz€nta toczoego sPrawozdanla
flrransowego Samodzlehego Publicaego Gmtnnego Zakladu OPt€kt ZdtowotneJ w
Rybni€ ze 2014 rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Slzatwlerdzelia roczneso spraqrozdanla llnanBoveqo Gml!|tel Bibliotekl Publiczttcl w
Rvbnic za 2014 rck

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

wobec braku pytafi zamknql dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowanie.

Rada Gblny s glosowaniu jawnym na ustawoqry sklad Rady 15 RadDycb w ob€c|toscl
15 RadDych, gloseml:
- 1S - ,,2 ",
- O - ,,przeclw'
- O - ,,sstrzymujqcych sle"
podleta uchwele N! V/49l15 w spnrwle zatttlerdz€nia toczaego sp.awozdatrle
Iinansowego crnirrej Btblioteki PubltczDeJ w Rybde za 2Ol4 rok
Uchwala sranowi zalacznik do protokol,.

Ad.8,Wohe snioski t zapytania
Glos zabrali:
trI6Jt Gmtry - Pa! Tomasz Wegrzynowskt: ,,Pairstwo soltysi otrzymaliscie mapy z
gruntami, kt6re sa wlasnoscia Gminy. Prosze o uzupelnienie, chcialbym abyscie byli
Swiadomi, kt6re gmnty sa gminne. Podziekowal Rademu Panu Sylwestrowi Kasprowicz za
zorg nizol"vanle szkolenia dla soltys6w. Wskaz.al r6wnieZ na akt]'!vn4 dzialalnosa Gminnej
Biblioteki Publicznej w r6tnych dziedzir'ac})."

Rldny - Patt Piotr Rydel zaprosil na spotkanie autorskie ,,Kajetanem Rajskim", td6re
odbedzie si9 w Rybnie, na ter])at aolni,erzy wykletych. ,,Dziekuje Pani Dj'rektor
Anczykowskiej za znrganizowanie spotkania, I marca obchodzili6my Dzieil Zolnierzy
Wykl€tych. Chcialbym, aby w przyszlym rcku my jako Radni i Pan jako W6jt lepiej
przygotowai siq do tego spotkania. Mamy miejscowosci, w kt6rych Ci Zolnierz€ Wyklpci
dzialali. Mamy we wsi Rybno budynki, kt6re zostaly opanowane pftez tych aorAierz!."

Radny - Pan Czeslaw l[ederski: ,,na tych mapkach, kt6re otzymali so]tysi brakuje kilku
dzialek. Powiat pzejal dwie dzialki we wsi Kopaniarze, gdzie znajduje sie cmentarz.
Starostwo przekazalo ten teren Lasom.'

W6jt Gmlny - Pan Tomasz Wegrzynowski : ,,rozmawialem z Radnym Kopafiskiem, kt6ry
rozmawial ze Starosta w tej sprawie. Musimy to uporzqdkowai, st4d wla6nie prosba do
soltys6w, aby przejnee rc mapy i sprawdzia tak gdzie sa jakies skwery , czy to naleiry do
Cminv. W zwiazku z obchodami swiata I marca - Dr]i^ Zohierzy Wykletych, moi€my
zorganizowae Droczysta sesje, zaprosi6 moze ityj4cych Jeszcze aolnlerzy."

Rrdry - Pan Bogdan wantowski ,,na ulicach wyzwolenia i Lubawskiej zalega duio pisku,
h6ry moze spowodowad zatkanie studzienek".

W6jt Gmtny - Pan Tomaaz Ulegrzynowaki : ,,publiczny teren spzqtamy, za tereny
prywatne nie mozemy odpowiada6. Centrum musi by6 uporzedkowane."

Radry - Pan Ptotr KamtuAski: ,,chcialby zapyta6 Paniq Dyrektor Anczykowsk4, co jest
powodem, ie coraz m\iej l.ncz'tri6\\t zacz{na.rczeszczraa do Zespol! Szk6l?"

Przeqrodnlczaca Rady Powlatu - Pani llagdalena Anczykowska: ,,powstanie Spolecznego
Komitetu to teZ mi€dzy innymi przeciwdzialanie tej sytuacji. Wiem, Ze sama idea powstania

l0



Komitetu jest pochwalana przez Pana W6jta, kt6ry osobiscie mnie o tym informowal, 2€

popiera i;cjat)'!v9, kt6ra ma wspom6c dzialanie Gminv. Je6li poprawiq sie warunki' tez

i"z. Vye pi"y."y"a tego, ze wigksza cz9si uczni6w bqdzie zostawala Chociaji jestesmy w

okresie'tri 6tnim , s;zie jest ni2 demogralicznv. Z rr,oiel wtedzv wvnika, 2€ w tvm roku
szkolnym b 2OO gimnazjalist6w mniej w powiecie skoficzy gimnazjum 

- 
wszystkie szkoly

borJk;ja sie z tym, takze inne szkoly ponadgimnazjalne w powiecie. Nie ukrywam, ze tez siQ

tego obawiamy. Dlatego teZ bar&o prcsze o o pozytj vn4 atmoslere Y T$iazkn z nabotem 1

sata szkola.'Mamy Jwie szkoly ponadgimnazjalne, kt6re mogq pochwali6 sie sukcesami'
Uczniowie mogq rozwijad sig w miejscu swojego zamieszkania, b9dqc blisko swojego domu' w
bezpiecznych warunkach w tym sensie, ze nie ma kontaktu z r62nymi u4'\vkami
Diagnozowalismy, ankietowalismy uczni6w, kt6rzy w liceum, kt6rzy bcde w liceum w tym
roki. ;ezeli ctrodzi o profil, wyniki diagnozy s4 znane, Ze ten Profil aktualnie wybmnv wcale
nie jest ztym profilem, poniewaz daje mozliwosci rozwoju w kierunkach ekonomicznym,
przyrodniczym i jezykowym. Wiec spora grupa uczni6w rrto2rc ztale^(: miejsce dla siebie'_X"a.p 

-.tny bardzo dobrze pzygotowana i jest w stanie zapewnid wlasciwe \tyniki'
Ksztalcenie przebiega na pewno we wlasciwym kierunku. Natomiast ten ni-z demograficzny
tak tez skutkuje. Ale moi€ by6 taka sytuacja, 2e rcz badzie wiecej a rcz mniej uczniow
Jeszrze raz prosze, aby atmosfera byla wlasciwa. Nawiqzujqc jeszcze do tego, co Radny Pan
Piotr Rydel powiedzial, pamietajmy o naszych narodowych 6wietach. Tu uklon w kierunku
naszych wladz samorzqdowych. Przy okazij' Swi4t gminnych kupmy tych flag wigcej Bardzo
mi sie podoba uchwala w sprawie ,,Honorowego Obl'watela..."

Wiceprzen odricrqcy Rady - Pad Darlusz Tara: ,,podkre6lila Pan, 2e gl6wnym problemem
sa warunki lokalowe, jesli chodzi o szkole ponadeimnazjalna. Czy prz eprowadzaliscie
rozmo$y, ankiety z rodzicami, uczniami, dlaczego wybieraja inne szkoly? Czy s4 to problemy
tylko lokalowe, czy inne przyczyn? CTJ Wly przeprowadzane ankiety i jaLie sa efekty?"

PrzewodEiczqca Rady Powiatu - Pattl llagdal€Da Anczykowska: ,,wiadomo, ire uczniowie
wybieraja okre6lone profile. My nie zagwarantujemy tu wszystkich prolili bo jest jeden

oddzial. Musimy wybmd najbard"iej optymalnq formule. Po za tym to jest burzliwy wiek,
mlodosci, ie ,ja chcp zmienia Srodowisko". Takie odpowiedzi tez si9 pojawialy. M6wie o tych
odpowiedziach, kt6re przewattai4- Nie parnigtam wynik6w tej ankiety, bo przeprowadzali6my
ja na przelomie listopada i grudnia. w wiqkszosci odpowiedzi to : profile, lokalizacja, zmiana
6rodowiska. Chce jeszcze podkrcSlid, Ze Sciagamy dzieci spoza obwodu Gminy. Paistwo
jestescie naszymi sprzymierzeicami. W ta szkola miala wlasciwe warunki, od wielu lat
toczy sie batalia o rozbudowQ naszej szkoly W dalszym ciegu plany rozbudo$f' sq tylko
planami. Warto byloby je skonkrctyzowaa. Nie bylo liceum, nie bylo szkolv zawodowej a
plany rozbudowy juz wtedy byly. To jest potrzebne dla wszystkich oddzial6w, k6re
funkcjonuja. Pomieszczenia male, korytaze s4 zabudowane, nie ma wentylacji Badziemy
wspomaga6 organy gminy, aby ta inwestycja, powszechna w spolecznosci szkolnej znalazla
z.akoi.czenie -"
trl6Jt GEtny - Parr Tomasz Wegrzyttowski: ,, odnosnie flagi, kupujemy trzeci maszt
Uruchomili6my procedure, aby6my mogli przeglosowaa uchwale w sprawie naszej flagi.
Musimy mie6 oficjalna zgode instytucji, kt6ra zajmuje siq heraldyka. Jeieli chodzi zakup
11a9, to bardzo dobra inicjatywa."

Radry - Pan lilarla[ Cianlca: ,, wpfyna wniosek Rady soleckiej odnosnie parkowania w
centrum Rybna, jest problem. Przy ulicy Ogrodowej jest takie miejsce, kt6rc mozna
przez\aczya na parkowanie, teren .jest przygotowany. Czy jest mozliwos6 zakupu kostki i
wlozeria? Korzystajqc z obecnosci Przewodniczqcej Rady Powiatu, czy byla mowa o

zabezpieczeni\ pie iedzy na droga przy ul. Nowomiejskiej w kierunku Dabieni?"

W6Jt Gmfury - Pan Todast Wegrzylowski: ,,spotkamy si9 pewnie z Panem soltysem i
wsp6lnie to przedyskutujemy. JeZeli chodzi o droga nr 538 to jest droga Marsz€lka. Powiat
nie ma nic do tej drogi. Byl wniosek Pana Kasprowicza odno6nie chodnik6w Jestesmy w
trakcie rob6t z Zanadem Dr6g Wojew6dzkich, aby ten chodnik powstaUaczqcy Rybno z
Dabieniem. Procedura jest uruchomiona."

ll



Rsd|le- Pari Agnleszka WFocka: ,,Pani Anczykowska m6wi Pni o r6Znych rzeczach' in s4

przyczyn4 tego:te dzieci ni; chcq chodzi6. Prosilam, ieby zmniejszyd ceny bilet6w, jak Pani

io zroUita -cfrwata pani za to Powiem Pani, 2e jeszcze we wrzesniu z kaZdego miejsca mozna

bylo o polowe taniej dojechai do innej szkolv niz do Rvbna- Czv kiedvkol$/iek
po.pt*t"a""t" Pani ankiety w sprawi€ tego ile dzieci uczestniczy chodzec na ,,korki' z

mat;matyki, biologii, chemii poza tymi zajaciami, kt6re sq w szkole? Jest wiele pro$am6w z
kt6rych dzieci moga korzysta6, ale matematyka kuleje strasznie. Rozmawialam z rodzicami
dzie;i, kt6re wlasnie chodz4 na ,,korki" z matematyki Znan jednego dobrego nauczyciela
matematyki-Pana Raczyiskiego, kt6ry potrafi dotrze6 o uczni6w "

Ptzewodnlcrqca Rady Powiatu - Pant Magdalena Altczykowska: ,jaki procent dzieci
nczesz.za na korepetycje, nie mam takiej informacji MoZe Pani jako rodzic posiada tak4
wiedze. Myile, ie j;st to niewielki procent. Czasami rodzice sami chca wspom6c te dzieci,

?reby bylo latwi€j. Jezeli chodzi o lekcje chemii, to nie ma tego przedmiotu w wercji
rczszerzn\ej. Dodatkowo sa 3 Sodziny fakuttetu tygodniowo dla uczni6w chatnvch. Wyniki
matur z matematyki w ubieglym roku byty najwyzsze w powiecie Musiala bvm zapytaa,
kti'ry z lczei6w korz]Jstal z dodatkowych korepetycji "

Soltys wsi Gralewo-Stacja-Paal Izabela J6zefko: ,,chcialabym, aby z$T6cji uwagq na
naszq miejscowosi. Ludzie dbaja o swoje posesji, bo nic innego juz zrobi6 nie moga
Przydaloby sie odnowienie tablicy, przydaloby sie w ramach tej promocji co6 wiacej "

Soltys esl RybDo - Pan Henryk wlsrlewshi: ,, podzigkowal za inicjatvwe i podjgcie dzialafi
dotyczacych ustanowienia gminnej flagi. ,,Pan Wantowski wspominal o niedostatecarym
spzataniu dr6g. Jest w naszej Gminie dokument, kt6ry m6wi, ze mieszkaicy maja sprzqtai.
Co do 1is6w, w centnrm Rybna porusza sie ich comz wiecej Pozostaje teZ sprawa pasairu w
centrum - tam nadal parkuj4 sainochody."

W6jt Gei|ry - Pan Tobasz wegrzyrowsktl ,;eieIi chodzi o solectwo Gralewo-Stacja- to
rzec4'wi6cie musimy poprawi6 ten wizerunek, znak musimy oczy6ci6. Tak samo od strony
Hartowca. Rozpoczelismy procedurc przejecia od Kolei gruntu te2qcego pomied2ry fir'm4 KIM

Co do 1is6w, moiemy zaczA6 je odlawiai, ale one nie stanowiq zagroZenia Wsp6lpncujemy z

Kolem l,owieckim.
Pasaz handlowy-jeste6my w kontakcie z tymi wlascicielami, badq prosil aby poprawili
wizerunek swoich sklep6w.
Boisko przy Szkole Podstawowej zostaly naprawione siatki, zostalo zamiecione, na biezqco
jest modernizowane. Jeieli pojawi4 siq srodki to te trawa zrobimy."

tr[ieszkrr ec wsl Rybno-Par Dluszczakowski: ,, na trasie Rybno-Hartowiec byla
naprawiana droga, nadal sa dziury. Na terenie naleiacy do Pana Szczawiiskiego stoi topola,
ki6ra stwarza z,agroZenie dla ruchu drogowego."

W6Jt Cminy - Paa Tomasz Wegrzy[owskl: ,,w tej chwili wykonujemy biezqce naprawy
tych dr6g. Razem z W6jtami Gmin, kt6re le24 przy drodze nr 538 podjelismy decy4a, ia
doloiymy do tej drogi. Na dzisiaj nie ma tej drogi w planie, bo o to nie zadbalismy.
Jezeli chodzi o topola nie widzc problemu, aby zrobia z tym porz?dek.

Soltys wsl Gtonowo- Pan Mltosl...w Mgrykowski: ,,kiedy nast4pi zmiana prawa w zal<resie

samodzielnosci solectw wystapowania z wnioskami o Srodki.?"

W6lt Cmtry - Pan Tobasz Wegrtynowski: ,,bez utworzenia w Grcnowie organizacji , kt6ra
bedzie miala osobowosd prawn4, bedziecie mieli trudno6ci. W innych miejscowosciach jest to
gl6wnie OSP.

Sekretarz Ominy - Pani Jolanta Jendrycka przedstau'ila problem rozbudowy Zespolu Szk6l
w Rybnie.
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Raatny - Par Piotr Kamliskl zwmcaj4c si€ do Pana Dariusza Tary -przedstawiciela Gminy

Rybno w EZG ,,Dzialdowszczyzna" zgtosil fakt nieodebrarlia w ostatnim czasie Smieci w

miejscowosci Debi€i1.'

Mteszlrni€c wsi Rybno - Pa! Marek Czatnecll ,,chciatbym zapytai Pana Piotra Rydla,

czy pamieta o naszej rozmowie? Czy doprowadzi Pan sprawe do konca?'

Radny - Paa Ptotr Rydet ,,nie wiem o czym Pan m6wi.--"

llleszkaDlec qrsl Rybro - Pan lfiarek Czarnecki: ,'przypomnQ Panu po sesji. Wyniki
audytu daja obraz tego, co zostalo po poprzedniej kadencji.'

Soltys solectr'a Naguszeeo-Groszki-Pan Uteczyslaw Lutydskl odni6sl sie do budowy
chodnika, kt6ry mial bya budowany w Groszkach.

W6Jt G'niny - Pan Tomasz Wegrzytrowski: -to jest droga powiatowa, rzeczl'wiscie problem
chodnika istnieje. Mam spotkanie z Dyrektorem Zarzadu Dr6g w tej sprawie "

Uleszkadec wsi Rybtto- Palt Meller:,,w styczniu tego roku pojawila si9 informacja w
sprawie koncepcji budo$y obwodnicy w centrum Rybna. Jakie sq szanse budo\iy tej

W6Jt Gminy - Pan Tomasz WeglzynowsLl ,,musimy pobudowai przedszkole. Tu musi
zostai przeniesiony GOPS, a Osrodek Zdrowia musi zyska6 wiakszq powierzchnia.
Przedszkole planowane jest do postawienia w pasa2u za Podstaw6wka, za boiskiem by
tam postawi6 Przedszkole musi by6 objazd. Tutaj dzigkuje Panu Radnemu Piotrowi
curgielewicz, kt6ry zajmuje siq kwestia dzialek."

Wiacej pytafi nie wniesiono.

Ad.9.zamkni€cle obrad.

O godz.14:00 prowadzqcy obrady Przewodniczacy Rady Pan
wyczerpania porz4dku obrad zamknal obrady V sesji z\tyczajnej

Na tym protok6l zakonczono.

Andrzej Kornacki - wobec
Rady Gminy Rybno.

Rady
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